

SOSYAL SİGORTALAR DAİRESİ GELİR BASAMAKLARI DÖKÜMÜ 02/09/2019 SOSYAL
GÜVENLİK YASASI

01/08/2019

01) 3,400 **02)** 4,474 **03)** 5,550 **04)** 6,623 **05)** 7,694 **06)** 8,770 **07)** 9,843 **08)** 10,918
09) 11,991 **10)** 13,066 **11)** 14,136 **12)** 15,209 **13)** 16,285 **14)** 17,357 **15)** 18,431
16) 19,506 **17)** 20,579 **18)** 21,652 **19)** 22,726 **20)** 23,800

SOSYAL SİGORTALAR DAİRESİ GELİR BASAMAKLARI DÖKÜMÜ 02/09/2019 SOSYAL
SİGORTALAR YASASI

01/08/2019

01) 3,400 **02)** 4,483 **03)** 4,934 **04)** 5,299 **05)** 5,730 **06)** 6,417 **07)** 6,824 **08)** 7,369
09) 7,694 **10)** 8,565 **11)** 9,001 **12)** 9,585 **13)** 10,484 **14)** 11,368 **15)** 12,023
16) 13,208 **17)** 13,986 **18)** 14,999 **19)** 15,984 **20)** 17,000 **21)** 18,360 **22)** 19,720
23) 21,080 **24)** 22,440 **25)** 23,800



KUZEY KIBRIS TÜRK CUMHURİYETİ

RESMÎ GAZETE

Sayı : 118

27 Ağustos 2019, Salı

Sayfa : 361

BİLDİRİ

Resmi Gazete'nin bu sayısı aşağıdaki Ek'leri ihtiva etmektedir.

Sayfa

EK IV Bölüm I (Bakanlar Kurulu Kararları) 691 - 692



KUZEY KIBRIS TÜRK CUMHURİYETİ RESMÎ GAZETE

Sayı : 118

EK IV

27 Ağustos, 2019

Sayı : 75

Bölüm I BAKANLAR KURULU KARARLARI

KARAR SAYISI: E.T(K-I)320-2019

ASGARI ÜCRETİN YENİDEN SAPTANMASI

(Önerge No:1180/2019)
(Ç.S.G.B)

Bakanlar Kurulu, Asgari Ücret Saptama Komisyonu'nun 21 Ağustos 2019 tarihli ekteki Kararı'nın, 1 Ağustos 2019 tarihinden itibaren uygulanacak Asgari Ücret olarak, Resmi Gazete'de ilan edilmesine karar verdi.

27.8.2019

Tarih : 21 Ağustos,2019

ASGARİ ÜCRET SAPTAMA KOMİSYONU'NIN 01 Ağustos 2019 TARİHİNDEN İTİBAREN**GEÇERLİ OLACAK ASGARİ ÜCRETE İLİŞKİN****KARARI,**

Değiştirilmiş şekliyle 22/1975 sayılı Asgari Ücretler Yasası'nın 8'inci maddesi uyarınca oluşturulan Asgari Ücret Saptama Komisyonu, Yasa'nın 7'nci ve 9'uncu maddelerinin verdiği yetkiye dayanarak asgari ücreti görüşmek amacıyla; Komisyonumuz 17/07/2019 tarihinde ilk toplantısını yapmıştır. Daha sonra 02/08/2019 tarihinde yeniden toplanan Komisyon görüşlerini ortaya koyarak 2019 yılının ikinci Asgari Ücretini oy çokluğu ile belirlemiştir. Kıbrıs Türk İşçi Sendikaları Federasyonu (Türk-Sen) 15/08/2019 tarihinde belirlenen Asgari Ücrete itiraz etmiştir. Komisyon 21 Ağustos 2019 tarihinde; yapılan itirazı görüşmek üzere tekrardan toplanmıştır.

Gerçekleştirilen toplantıya Devlet tarafını temsilen 3 üye, işçi tarafını temsilen 3 üye ve işveren tarafını temsilen 5 üye katılmıştır.

Yapılan toplantıda taraflar asgari ücretin tespiti ile ilgili görüşlerini ortaya koymuşlar ve asgari ücretin ne kadar olması konusunu yeniden görüşmüşlerdir.

Tarafların görüşlerini sunmasından sonra yeniden görüşülen Asgari Ücret oylamaya sunulmuştur. Devlet tarafı 3 evet, işçi tarafı 3 evet oy verirken işveren tarafı ise 5 çekimser oy vermiştir. Bunun sonucunda Asgari Ücret'in 01/08/2019 tarihinden itibaren ;

Saatlik: 19.62 TL

Günlük: 156.92 TL

Haftalık: 784.62TL

Aylık: 3,400.00 TL

Olması ve Yasa'nın çirak olarak tanımladığı 15 ile 17 arası işe alınanlara bu kıstasların sırası ile %30 indirimle uygulanması önerisi oylamaya sunulmuş ve öneri oy çokluğu ile asgari ücret kabul edilmiştir.

Erçin TEKAMPINAR

Ayşe Ağaoglu

Bernis Selengin

(Başkan)

Mustafa Aroğlu

Kemal Omay

Baris Tosunoğlu

Yalçın Koçyigit

Metin Arhun

Ali Yeltekin

Bayram Tuna

Derviş Eksiçi